
 
Protokoll fört vid Årsmöte i Föreningen Särös Framtid den 2 september 2014 
 
 
Närvarande medlemmar:   Mats Nyberg 
   Jessica Petersen 
   Kerstin Malmberg 

Åsa Walske 
   Sture Persson 
   Sten-Åke Dahlquist 
  
 

1. Sten-Åke Dahlquist öppnade mötet. 

2. Sten-Åke Dahlquist valdes till mötets ordförande. Jessica Petersen valdes till 
sekreterare. Mats Nyberg och Åsa Wallske utsågs att justera dagens protokoll. 

 
3. Det konstaterades att mötet var stadgeenligt sammankallat samt hade beslutsförhet. 

4. Den utsända dagordningen godkändes. 

5. Kassören redogjorde för bokslut och revisorns rapport samt läste upp revisorns 
revisionsberättelse. 
 

6. Bokslutet fastställdes och styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 

7. Mötet fastställde verksamhetsberättelsen samt beslutade att medlemsavgift inte skall 
utgå för 2014 på grund av föreningens goda ekonomi. 

 
8. Sten-Åke Dahlquist återvaldes till ordförande. Till styrelseledamöter återvaldes Peder 

Uggla och Jessica Petersen samt att Bosse Andersson och Åsa Walske nyinvals i 
styrelsen. Jessica Petersen valdes till kassör.  

 
9. Marie Roslund återvaldes till revisor. 

10. Övrig fråga: Mats Nyberg vill att föreningen kontaktar Miljö- och Hälsa angående vad 
som sker med Bertil Janssons nedskräpning på sin fastighet. Sten-Åke Dahlquist åtar 
sig att undersöka detta. Sten-Åke Dahlquist undrar hur det går med den skalenliga 
modellen av Särö Centrum som föreningen Särös Framtid begärt och som 
kommunen även nämnt på sin hemsida. Jessica Petersen skall undersöka denna 
sak. 
 

11. Mötet förklarades avslutat. 

 

Vid protokollet:  Justeras: 

 

Jessica Petersen          Åsa Walske   Mats Nyberg  


